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Til stede: Linda, Nourreddine, Søren, Annemette, Thomas, Henrik, Rezan, Birgit, Tina, Kenneth, 

Karin, Emma, Kaya, Mads og Sanne 

Afbud: Jan 

1/ 

 

Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. Tilføjelse af punkt 3d – Velkommen tilbage til Mads i SB. 

 

2/ 

 

Godkendelse af referat fra sidste SB-møde 

Tilføjelse: Velkommen til Rezan i skolebestyrelsen. 

 

 

3/               Til orientering, drøftelse og/eller evt. vedtagelse: 

 

3a/ SB møderække 23-24 

Møderække godkendt.  

23/8 

27/9 

23/11 kl. 17-18 – kl. 18-20 Møde med kontaktråd 

24/1 

7/3 

 

Referat af 
SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Sengeløse Skole i personalerummet 
23. august 2023 kl 18-20 

 
 

 



10/4 kl. 17-18 – kl. 18-20 Møde med kontaktråd 

30/5 

3b/ SB oplæg på forældremøder   

Indskoling: Linda 

Mellemtrin: Linda 

Udskoling: Henrik 

Til fællesdelen for afdelingen orienteres om følgende punkter; 

skolebestyrelsens arbejde, bad ifm. idræt, Værdigrundlag, Mobilpolitik 

og Kostpolitik   

 

3c/ Proces vedr. Værdigrundlag fortsat fra forrige SB møde i juni  

Oplæg fra arbejdsgruppen om baggrund og proces omkring 

værdigrundlaget. Det er vigtigt for SB at værdigrundlaget er et 

operativt dokument for elever, forældre og personale. 

 

3d/ Velkommen tilbage til Mads 

Mads er medarbejderrepræsentant i SB, Mads er også 

tillidsrepræsentant for lærerne. 

 

3e/   

 

 

3f/ 

 

  

3g/  

 

 

 

 

 

4/               Orientering fra: 

 

4a/ 

 

Arbejdsgrupperne: 

Søren og Karin har afholdt møde med Jeppe vedr. Velkomst til nye 

forældre.  

Det aftales at kontoret orienterer kontaktsrådsforældrene når der starter 

en ny elev i klassen. Der udarbejdes en Velkommen til klassen.  

 



 

4b/ Eleverne: 

Skolens indeklima er blevet drøftet i elevrådet, det er varmt om 

sommeren og koldt om vinteren. Elevrådet har igangsat en proces, 

hvor der etableres flere basket kurve på skolen. Midlerne kommer fra 

Børnerigsdagen.    

 

4c/ Skolebestyrelsen:  

SB har rettet henvendelse til borgmesteren vedr. Etablering af nye og 

bedre udearealer, SB ønsker gensendes til ønsker. Hvis skolen har 

mulighed for også at bidrage økonomisk, bakker SB op om dette.   

Der har været en forældrehenvendelse vedr. karaktergivning. SB 

behandler ikke enkeltsager, men er nysgerrige på skolens pædagogiske 

virke. Ledelsen har håndteret henvendelsen og der er fundet en god 

løsning på henvendelsen.  

SB har været til dialogmøde på kommunen vedr. Kapacitet på 

Sengeløse Skole. Det blev i denne proces slået fast, at Sengeløse er en 

tosporet skole. Sengeløse Skole kan se muligheder i fx 

modtagerklasser. 

Der er pt. ikke suppleanter i SB. Formandskabet og skolens ledelse 

foreslår ikke at afholde et suppleringsvalg, men derimod vente til det 

ordinære SB valg i foråret 24.  

 

4d/ Medarbejderne: 

Der kommer nyt køkken i Åløbet. Mie er gået på barsel, der er ansat 

barselsvikar Hanne. Hanne starter 1/9.  

Easy IQ er opstartet. Der arbejdes på ugeplaner, meddelelsesbog mm.  

 

4e/ Ledelsen: 

Vi er kommet godt i gang med skoleåret. Ledelsen har et særligt fokus 

på udvikling af Øtoften. Der søges og modtages en del PBL midler. 

Der er fælles PBL uge på skole i uge 41, denne gang arbejdes der med 

OL afdelingsvis.  

 



Forældrehenvendelse om bad ifm. idræt. SB bakker op, at elever på 

Sengeløse Skole går i bad efter idræt, med mindre der er 

helbredsmæssige udfordringer for eleven.  

Der etableres nye fysiske læringsmiljøer i fællesområderne på 

mellemtrin og i udskoling. 

Büsra er ansat som lærer på skolen. 

Sagerne fra ombudsmanden vedr. flytning af elever til andre skoler er 

afgjort med besked om, at sagerne afsluttet, samt at lovgivning er 

overholdt og sagerne er håndteret korrekt og tilfredsstillende. 

Easy IQ og Skoleportalen afløser Meebook. Skolen arbejder med det 

nye system og orienterer forældre.  

Cecilie der er ny skole/PPR-psykolog på skolen sammen med Pernille. 

Sine er tilknyttet specialpædagogisk konsulent. Skolen oplever et godt 

samarbejde med PPR, men også fortsat en knaphed i PPR-

ressourcerne.  

Der afvikles læseudviklingsprojekt på 5. og 6. klassetrin. Lærere, 

vejledere og ledere er på kursus. Der udvikles forsat med udvikling af 

Co teaching.  

Skolepatruljen er kommet godt i gang, eleverne er flittige og 

pligtopfyldende.  

Orientering om status på Øtoften. Øtoften skal genopslå lærerstilling. 

Stillingen dækkes pt af kompetente og velkendte vikarer. Der er startet 

4 nye elever på Øtoften den seneste tid. Der er også tilknyttet ny 

psykolog og specialpædagogisk konsulent til Øtoften, Dina og Dorte. 

Der er en elev i år på 9. klassetrin, eksamensafvikling vil ske i 

samarbejde med almen skolen.     

4f/ Personalesager – lukket punkt: 

 

 

 

5/              Eventuelt:  

                Der spørges ind til skoleledens bekymring om de skriftlige prøveresultater i dansk til     

                afgangsprøverne. Skolens ledelsen arbejde intensivt med dette, skolen har bl.a. fået en   



                danskvejleder der arbejder tæt sammen med skolens læsevejleder og andre vejledere. 

                SB beder skolens ledelse rette henvendelse til kommunen vedr. trafiksikkerhed. Karin   

                retter henvendelse vedr. Belysning på skolevej.  

Mødet slut: 20. 

 

Punkter til kommende møder 

23 24 

Skolebestyrelsesvalg SB (nov) 

Værdigrundlag 

Evt. Præsentation af tiltag ud fra Ungeprofilundersøgelsen.  

Efterår Nourredine status Øtoften 

Brug af mobil og elektroniske devices i forhold til den aktuelle debat.  

Meddelelsesbogen, herunder skole/hjem samarbejde 

Revidering af mobilpolitik ift. smartwatches 

Bad ifm. Idræt 

Brug af IPads i indskoling 

Hvordan får vi inddraget forældre i større omfang ift. den praktiske del af undervisningen? 

Evaluering af beslutninger af lejrskole.   

Oplæg om digitaldannelse og det gode skole/hjem samarbejde på fx forældremøde. 

 


